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Betreft: Schriftelijke vragen van CDA inzake ophalen oud papier 
 
Door gesprekken in de stad met verenigingen, kwam ook het ophalen van oud papier weer de orde. 
Een belangrijke activiteit wat veel verenigingen financieel op de been houdt. Echter heeft u 
aangekondigd dat de samenwerking tussen vervoerder oud papier en vrijwilligers niet meer wenselijk 
wordt geacht. Nu wordt vanuit de vervoerder oud papier aan de verenigingen medegedeeld dat de 
samenwerking daadwerkelijk definitief wordt beëindigd. Verenigingen zijn daarover verbaasd omdat 
zij vanuit gemeentewege nog niets hierover hebben vernomen. 
 

1. Klopt het dat verenigingen per 1 januari 2025 definitief moeten stoppen met het ophalen van 
oud papier? 

2. Indien dit klopt, waarom is dit dan niet officieel medegedeeld aan de verenigingen? 
 
20-6-2024 vernamen wij dat vanuit de media dat in Meerssen verenigingen wel oud papier mogen 
blijven ophalen, https://m.limburger.nl/cnt/dmf20240620_94519958 
Citaat uit genoemd artikel; 
Maar er is goed nieuws voor de Meerssense verenigingen. De gemeente heeft Stadsbeheer Maastricht bereid gevonden de 
inzameling van oud papier vanaf volgend jaar juli op zich te nemen. De hulp van de verenigingen is bij Stadsbeheer 
Maastricht wél nog welkom. In september staat er een groot overleg tussen alle betrokken partijen op de rol om te praten 
over hoe de nieuwe samenwerking er in de praktijk moet gaan uitzien. 

 
Uit dit artikel blijkt dat onze gemeente de verenigingen van Meerssen gaat helpen zodat zij toch door 
kunnen blijven gaan met het ophalen van oud papier en dus hun verenigingskas kunnen blijven 
spekken met deze inkomsten. 

3. Klopt het dat ons gemeentelijk stadbeheer in Meerssen het oud papier ophalen gaat ophalen 
samen met de verenigingen? 

4. Indien dit klopt, gaat dit dan ook voor de Maastrichtse verenigingen gelden? 
5. Kunnen dan ook weer nieuwe verenigingen instromen in de wijken waar nu geen 

verenigingen meer oud papier mogen ophalen? 
6. Indien dit niet klopt, waarom helpt u dan wel de Meerssense verenigingen en de 

Maastrichtse niet? 

https://m.limburger.nl/cnt/dmf20240620_94519958


 
 

7. Wanneer gaat u communiceren met de verenigingen om uit te leggen wat en wanneer gaat 
gebeuren met het ophalen van oud papier voor onze verenigingen? 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Mat Brüll  

CDA Maastricht  

 

 


